

武汉长盈光电技术股份有限公司
首次公开发行股票网上配售限售股上市流通公告
根据中国证券监督管理委员会（以下简称“中国证监会”）出具的《关于武汉长盈光电技术股份有限公司首次公开发行股票并在科创板上市申请审核决定》，公司获准首次公开发行股票...

Table with 5 columns: 序号 (Serial Number), 股东名称 (Shareholder Name), 持有股数 (Number of Shares Held), 限售股限售期限 (Lock-up Period), 限售股上市流通数量 (Number of Shares Available for Circulation). Lists various shareholders and their respective shareholdings and lock-up periods.

Table with 5 columns: 基金名称 (Fund Name), 基金代码 (Fund Code), 基金管理人 (Fund Manager), 基金类型 (Fund Type), 基金规模 (Fund Size). Lists various investment funds and their details.

Table with 5 columns: 基金名称 (Fund Name), 基金代码 (Fund Code), 基金管理人 (Fund Manager), 基金类型 (Fund Type), 基金规模 (Fund Size). Continuation of investment fund list.

Table with 5 columns: 基金名称 (Fund Name), 基金代码 (Fund Code), 基金管理人 (Fund Manager), 基金类型 (Fund Type), 基金规模 (Fund Size). Continuation of investment fund list.

四方光电股份有限公司
2022年年度权益分派实施公告
根据《公司法》及《公司章程》的规定，并经公司第三届董事会第二十七次会议审议通过，公司拟定了2022年度权益分派方案...

Table with 2 columns: 权益分配日期 (Dividend Date), 除权(息)日期 (Dividend/Dividend-Free Date), 现金红利发放日期 (Cash Dividend Payment Date). Shows the schedule for the 2022 annual dividend distribution.

武汉长盈光电技术股份有限公司
2022年年度股东大会决议公告
本次会议审议通过《关于公司2022年度工作报告的议案》、《关于公司2022年度利润分配的议案》等14项议案...

Table with 5 columns: 序号 (Serial Number), 事项名称 (Item Name), 表决结果 (Voting Result), 备注 (Remarks). Summarizes the resolutions passed at the 2022 annual general meeting.

南京高科科技股份有限公司
2022年年度股东大会决议公告
本次会议审议通过《关于公司2022年度工作报告的议案》、《关于公司2022年度利润分配的议案》等14项议案...

Table with 5 columns: 议案名称 (Resolution Title), 表决结果 (Voting Result), 备注 (Remarks). Summarizes the resolutions passed at the 2022 annual general meeting.

Table with 5 columns: 议案名称 (Resolution Title), 表决结果 (Voting Result), 备注 (Remarks). Continuation of resolutions from the 2022 annual general meeting.

Table with 5 columns: 序号 (Serial Number), 事项名称 (Item Name), 表决结果 (Voting Result), 备注 (Remarks). Continuation of resolutions from the 2022 annual general meeting.